
Jelling Lokalråd, referat fra bestyrelsesmøde
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mødelokalet på Bredagerskolen

Deltagere: Iben,  Martin, Dennis, Jørn, Søren, Camilla Jørgensen,  Grethe afbud

Mødeleder: Martin
Referent: Jørn

Pkt Dagsorden Referat

1 Godkendelse af dagsorden og
referat sidste møde

godkendt.

2 Drøftelse med Vejle Kommune,
Teknik og miljø v/Camilla
Jørgensen
I den kommende periode 2022-2023
vil der være en del aktivitet i Jelling
ifm. færdiggørelse af
Monumentområdet, konkurrence om
udvikling af Anesminde,
Hærvejsudvikling mv.

Derfor deltager Camilla Jørgensen
ved et fast punkt på hvert
lokalrådsmøde, så vi holder en tæt
dialog undervejs

Foruden ovenstående forebereder
Vejle Kommune også at formidle med
infoplancher i Byens Hus, info via
hjemmeside og via guidede ture. Samt
et åbent møde i januar. Vi vil også
gerne se på muligheden for at formidle
via sociale medier.

Camilla Jørgensen gav en status over
planen for færdiggørelsen over
monumentområdet.
Der er pt. fuld gang i at indhente
tilladelser, lave opkøb, snakke med
naboer, kirken o.s.v.
Herunder en dabat om adskillelsen af
trafikanter og prioriteringen af dem.
Lokalrådet er ikke tilfredse med, at
Trafikplanen i høj grad er blevet ignoreret
i Færdiggørelsesplanen, uamnset at der
efterfølgende tages højde for visse ting i
trafikplanen

Information til borgerne kommer til at
foregå i Byens Hus, hjemmesider og
sociale medier.

i Processen indgår lokalrådet som følger:
Styregruppe  Martin
Samarbejdsudvalg Dennis
Bedømmelsesudvalg Martin

Lokalrådet tager udgangspunkt i, at
holde fokus på trafikplanen i forbindelse
med færdiggørelsen af
monumentområdet, så den ikke
forsvinder i mørket.

3 Trafikplanen for Jelling
Trafikplanen er nu vedtaget, så hvad
sker foretager Vejle Kommune på
området, og hvordan understøtter
lokalrådet dette arbejde?

Trafikplanen.
Lokalrådet er noget overrasket over at
en enkelt borgers indsigelse om at få
asfalteret en 40-50 stump cykelsti på



fårupvej overfor Autohjørnet, en Cykelsti
lokalrådet ikke forventer vil blive
benyttet. Samtidig med at vigtige
elementer i Trafikplanen bliver ignoreret,
herunder også mindre
omkostningskrævende prioriteter.

Jørn laver en skrivelse til kommunen
omkring Lokalrådets holdning til
situationen.

4 Indvielse af vandsten
Er det muligt at indvie
genopsætningen af Vandsten inden
uge 42?

Forslag 10.10.22
Martin kontakter Niels Degn og Viggo,
initiativtagerne

5 Henvendelse vedr. udsmykning af
rundkørsler i Jelling
Lokalrådet er blevet kontaktet af Erling
Nygaard, med et ønske om hjælp til
udsmykning af Jellings to rundkørsler.
Efterfølgende har Lars Nørgaard,
næstformand i Jellings kunstforening,
Byens Kunst, taget kontakt til mig, for
at stille sig til rådighed i lokalrådets
drøftelser med Erling Nygaard. Planen
er at indkalde Erling og Lars til et
afklarende møde, for at høre nærmere
om de tanker Erling gør sig.

Martin og Dennis deltager i mødet vedr.
afklaring.

6 Anvendelse af småsøer til
skøjtebane
Er det muligt at ansøge om lov til at
benytte småsøer i Jelling til
skøjtebane til vinter?

Generel tilladelse efterlyses,  men der
foretages ikke yderligere.

7 Ny app vedr. Jelling
Gennem BID har vi aftalt at købe en
sjov og fed app fra Street Quest som
kan hjælpe borger og turister igennem
Jelling på en udfordrende og sjov
måde. BID betaler de samlede udgifter
på 20.000 kr.

Et tilbud til turister og andre der gerne vil
vide hvad der er i Jelling, ud over de
største attraktioner, samt et forsøg på at
promovere Jellings potentiale.

8 Nyt til Facebook, hjemmesiden og
pressen

Skriv til Iben

9 Evt.




